
Hvorfor være med på innkjøp av felles biblioteksystem?  
- For dere som har Mikromarc så er dette et system som på litt sikt vil bli fasa ut. Dere vil 

uansett måtte kjøpe inn et nytt biblioteksystem. Ved å delta nå kan man forvente at prisen 

blir lavere enn om dere må kjøpe seinere alene. I tillegg tar fylkesbiblioteket arbeidet med å 

definere behov, essensielle krav samt vurdere de innkomne tilbudene. Dette utgjør en 

besparelse sammenlikna med å kjøpe sjøl.  

- Det er også en ikke ubetydelig verdi at flest mulig har samme biblioteksystem. Dette med 

tanke på samarbeid, utnyttelse av felles ressurser samt faglig oppdatering i etterkant. 

Biblioteksystemet er vårt fagsystem på samme måte som skolen har sine fagsystemer og 

helse har sine. Siden mange bibliotek bare har en ansatt, er man gjerne alene i sin 

virksomhet som kan dette fagsystemet. Dette gjør det enda viktigere med et brukervennlig 

system.  

- Gjennom et felles innkjøp kan vi påvirke utviklinga av biblioteksystem slik at det passer for 

våre behov. Vi ser at utviklinga av biblioteksystem har skutt fart etter at flere bibliotek har 

gjennomført større konkurranser.  

- Et godt biblioteksystem vil løfte formidlinga av bøker og litteratur. Det vil gi en bedre 

bibliotektjeneste for lånerne, og gjøre at man får mer igjen for ressursene man bruker på 

bibliotek.  

 


